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REPUBLIKA HRVATSKA

KRAPINSKO-ZAGORSKA ZUPANUA

OSNOVNA sKOIA MARUA BISTRICA

zagrebaika 15, Marija Bistri.a

Skolskiodbor

Tel. O491469-76L

E-mail: ured@os-marija-bistrica.skole.hr

K|.I.sat 007 -04124-02112

URBROIt 2140-73124-2

Marija Bistrica, 18. prosinca 2024.god.

zAPtsNt(

s pedeset i prve sjednice skolskog odbora Osnovne Skole Marija Bistrica odr:ane u snjedu 18- pros;nca

2024. Bodine u 19:00 sati elektroniakim putem.

Sjednici su se odazvalite prisustvovali sljede6i dlanoviskolskog odbora

1. Jasna Miliiki
2. Dinko Krstinia

3. Tatuana Lenart

4. Dominik Sugnetit

5. Dario Kapitan

Sjednici nisu bili prisutni dlanovi Skolskog odbora Tomislav Tomorad i Damir Galovj6.

zapisniaarje Antonija Leikovia .

Utvraleno je da postoji kvorum za ltvraleni dnevnired:

Predsjednica skolskog odbora Jasna Miliakl pozdravlja sve prisutne iza sjednicu predlaie sljedeai

dnevnired:

1. Usvajanje Zapisnika s pedesete sjednice Skolskog odbora odrZane 15. studenog 2024.
godine.

2. Davanje prethodne suglasnosti za zapoiljavanje uiitelja solfeggia, zbora iteorije glazbe na

odrealeno nepuno radno vrijeme.

3. Donosenje Odluke za koriitenje ikolske sportske dvorane.

4. Usvajanje financijskog plana 2025.-2027. sukladno planu nadleinog upravnog odjela.
5. Usvajanje prijedloga Plana nabave za 2025. godinu.

6. Razno.



Ad 1) alanovi Skolskog odbora su jednoglasno s pet (5) glasova ,,zA" usvojili Zapisnik sa pedesete

siednic; Skolskoe odbora odriane 15. studenog 2o24..Bodine.

Ad 2) alanoviSkolskog odbora su jednoglasno s pet (5) glasova ,,2A" dali suglasnostiza zapolljavanje

Lane Kocman na radno mjesto uditelja solfeggia, zbora iteorije glazbe na odredeno nepuno radno

vrijeme.

Ad 3) elanovi Skolskog odbora su jednoglasno s pet (5) glasova,,ZA" usvojili odluku za koriitenje

Skolske sportske dvorane Osnovne ikole Marija Bistrica.

Ad 4) Razmatrano je usvajanje Financijskog plana 2025.-2027. sukladno planu nadleinog upravnog

odjela. alanovi Skolskog odbora su jednoglasno s pet (5) glasova,,ZA" usvojili Prijedlog Financijskog

plana 2025.-2027 sukladno planu nadleinog upravnog odjela.

Ad 5) Razmatrano je usvajanje prUedloga Plana nabave za 2025. godinu. alanovi Skolskog odbora su

jednoglasno s pet (5)glasova,,zA" usvojili Plan nabave za 2025. godinu.

Ad 6) Pod toakom razno razmatrana je nova raspodjela decentraliziranih sredstava za 2024 godinu

elanoviSkolsko8 odbora su jednoglasno s pet 15) glasova,,2A" suglasnis raspodjelom decentraliziranih

sredstava za 2024. godinu.

Sjednica dovrsena u 22:00 sati.
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